
 
 
 

Side 1 av 3 
 

Følsomhet Intern (gul) 

 

 

Møtereferat Brukerutvalgsmøte   

Deltakarar: Grete Müller, Else Berit Helle ,Hilde Elisabeth Lewin Warren, Karl Olaf Sundfør, 

Erling Netland Geir Charles Grindheim. Anne Karin Sørdal og Magnhild Kjelby,  

Forfall: Synnøve Bårdsen Lindanger.  

Fra administrasjonen: Kjersti Haugen 

 

Kopimottakarar: Samhandlingsjef: Reidun Rasmussen Mjør. 

Møteleiar:  Grete Müller  

Møtedato: 11.09.23  

Klokkeslett:11.30-15-30  

Møtestad: Haugesund Sykehus  

Arkivref:2023/1126 -  32662/2023  

2023-09-11 Referat Brukerutvalget 

Sak nr Emne  

26/2023 Gjennomgang og godkjenning av referat fra 15.06.23  

 Innmeldt 4 EVT saker 

27/2023 Oppsummert tilbakemelding fra utvalgsmedlemmene deltagelse i de faglig 

samarbeidsutvalg (FSU). 

Hovedformålet med helsefellesskapene er å skape samhandlingsarena mellom 

sykehus og kommuner rundt de mest sårbare pasientgruppene, for å sikre et 

helhetlig og koordinert behandlingsforløp. I Helsefellesskapene skal det være 

pasient/bruker- representanter. Det er lagt føringer for et tredelt organisert nivå, 

hvor pasient og brukerstemmen, samt fastlegene deltar på tre nivå: 

partnerskapsmøtet, strategisk samarbeidsutvalg og faglige samarbeidsutvalg.  

De Fagligsamarbeidsutvalgene har representanter fra brukerutvalgene. 

Tilbakemeldingene fra representantene er at utvalgene er godt i gang med arbeidet. 

Mandat er utarbeidet i hvert utvalg tilpasset målgruppe.    

Brukerrepresentantene beskriver at møtene er preget av godt samarbeidsklima og 

gode intensjoner om å sørge for god kvalitet på helsetjenestene til brukere og deres 

pårørende. De ulike FSU ene i Helsefelleskapene jobber godt, men er et stykke unna 

konkrete resultater av arbeidet. Brukerrepresentasjon i de faglige utvalgene byr på 

utfordringer med tanke på inkludering når det gjelder termer og språk.  
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28/2023 Nestleder informerte om saker som var på agenda i Strategisk samarbeidsutvalg:  

• Drøfting av innspill til at FSU psykisk helse og rus blir overordnet rådgivende 

gruppe eller referansegruppe for evaluering og organisering av fleksible 

teams som FACT. 

• Kommunens adgang til å kreve utgifter refundert ved gjennomføring av 

tvangsmedisinering. 

• Oppstart av gjennomgang, revidering og utarbeidelse av samarbeidsavtaler.   

• Rutine for fakturering og betaling knyttet til utskrivningsklare pasienter 

• Ansatt ny kommunikasjonsrådgiver i FOUSAM. 

• Endring i sammensetning FSU skrøpelige eldre samt informasjon om nye 

representant i FSU Helseberedskap og FSU skrøpelige eldre   

• Orientering om rehabiliteringskonferansen.  

• Evaluering og oppsummering av dag 2-Helsefellesskapet i Helse Fonna 

• Tilbakemelding om positiv sommerferieavvikling med tanke på pasientflyt. 

29/2023 Besøk av fagdirektør og administrende direktør:  

Nytilsatt adm.direktør Anders Hovland og fagdirektør Andreas Andreassen har bedt 

om å få møte brukerutvalget i Helse Fonna. Leder av brukerutvalget la frem saker for 

direktørene som opptar brukerutvalget med hensyn til kvalitet og pasientsikkerhet.  

• Fasilitetene ved Stord sykehus har behov for utbedring etter dagens 
standard. De fysiske forholdene utgjør en fare for de innlagte pasientene, 
risiko for brudd på taushetsplikt samt andre etiske problemstillinger. 
Direktørene er kjent med forholdende og orienterte brukerutvalget om ny 
utarbeidelse av strategiplan for å ivareta Helse Fonnas bygningsmasse i 
henhold til de økonomiske rammene.  
 

• Organisering av Læring og mestringssenteret (LMS): Leder av brukerutvalget 

orienterte om sin deltagelse i arbeidsgruppen som omhandlet 

omorganisering av LMS tilbudet i Helse Fonna. Arbeidsgruppens arbeid har 

ikke ført til noen endelige resultater.  

• Handlingsplan for brukermedvirkning: Det pågår et arbeid med utarbeidelse 

av handlingsplan for brukermedvirkning i Helse Fonna. Brukerutvalget delte 

sine tanker rundt handlingsplanen som de mener er av stor betydning for 

brukermedvirkning på systemnivå og individnivå.   
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EVT Saker: 

1.Orientering som gjelder pakkeforløp hjem for kreftpasienter: 

Helsedirektoratet fikk i 2018 i oppdrag å utarbeide Pakkeforløp hjem for 

kreftpasienter. Målet med pakkeforløpet er ifølge helsedirektoratet at 

kreftpasienter og pårørende skal oppleve et velorganisert, helhetlig og forutsigbart 

forløp med søkelys på pasientens psykososiale behov. Helsedirektoratet utarbeidet 

veilederen  Pakkeforløp hjem for pasienter med kreft - Helsedirektoratet for å få til 

en vellykket implementering av pakkeforløpet. 

Saken ble behandlet i Strategisk samarbeidsutvalg i Fonna regionen desember-22 

som vedtok at det skulle nedsettes en arbeidsgruppe med representanter fra 

bruker/pasientorganisasjoner samt helseforetak og kommuner. Arbeideidsgruppen 

utarbeidet en overordnet rutine basert på nasjonal veileder, forslo oppstartsdato og 

pilotgrupper innen medisin og kirurgi. Oppstartdato ble satt til 01.01.24 slik at de 16 

kommunene tilhørende Fonna regionen skal få mulighet til å strukturere sitt tilbud 

som anbefalt i veilederen.  

2.Skjerming av innsyn pasientrom: 

Brukerutvalget har mottatt melding om behov for skjerming inn til pasientrom ved 

psykiatrisk klinikk.  

3.Venterom på øyepoliklinikken: 

Brukerutvalget har fått henvendelse som gjelder skarp og sjenerende belysning i 

venterommet på øyepoliklinikken. 

4.Handlingsplan for brukermedvirkning:  

Det er satt i gang et arbeid for å utarbeide en handlingsplan for brukermedvirkning i 

Helse Fonna samt å se på behovet for å gjenopprette brukerbank som tidligere ble 

innført, men som nå ikke lenger er virksom. Leder for brukerutvalget ønsker å drøfte 

saken med medlemmene i utvalget før saken blir tatt opp i direktørmøtet.  

 

 

 

Kjersti Haugen 

referent 

 

 

https://www.helsedirektoratet.no/nasjonale-forlop/hjem-for-pasienter-med-kreft

